
 
 
Skolebestyrelse - Sønderskov-Skolen 
 
Dato: 20-04-2021 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær Mette Roed Høg, Rashid Oso 
Steffen Holm Witsø, Vivi Brit Nielsen, Jane Mortensen, Thomas Brink Slothuus, Ulla Lassen, Birgit 
Dyngby, Mette Elmerdah, Brian Uhre Nielsen (suppl.)l 

Fraværend
e: 

Vivi Brit Nielsen og Mette Elmerdahl 

Sted: Online på Teams 

Referent: LA 

 

1) Referat godkendelse 

Ref: Godkendt 
 

2) Corona-update: 

 

- Genåbning / evaluering v. Ulla og Birgit 

- Tilbagemelding fra K-forældre vedr. Corona-erfaringer v. Jeppe 

- Udtræk af relevante spørgsmål ifht. tilfredshedsundersøgelsen v. Jeppe 

- Test på skolen – status v. Ulla og Birgit 

Ref: Genåbningen er forløbet fint. Også da der var udedage for 5.-8. årgang. 
Flere årgange er i gang med projekter på trods af den nødundervisning, der finder sted. 
De tre 9. klasser kommer tilbage på skolen 80 % fra mandag den 26. april 2021.  
 
Tilbagemelding fra K-forældre vedr. Corona-erfaringer drøftet. Skolebestyrelsen vil også 
gerne mødes fysisk med K-forældreråd, evt. efter sommerferien. 
 
Tilfredshedsundersøgelsen – der er sket meget siden første genåbning, så umiddelbart 
vurderes ikke at der skal ske udtræk. 
 
Det kører fint med test på skolen. Podeteam kommer på skolen 4 dage hver uge og tester 
elever fra 12 år samt personalet. 
 
Elever har for elever på 12 år og op til 15 år skullet give tilladelse til at deres barn bliver 
testet. Fra 15 år kan eleverne selv bestemme. Det er frivilligt om man vil lade sig teste. 
 

3) Interessentundersøgelse – sendt via Aula, der skal besvares spørgeskema i 
fællesskab i skolebestyrelsen v. Birgit 

Ref: Besvaret 
 

4) Input til den kommende Årsberetning v. Jeppe 



Ref: Drøftet 
Til næste skolebestyrelsesmøde har Jeppe et udkast klar. 
 

5) Skolestart – MiniSFO d. 3.maj v. Birgit 

Ref: Vi får igen tre børnehaveklasser. I år med 20 elever i hver klasse. 
Der har i år været mulighed for individuelle rundvisninger på skolen for nye forældre. 
I sidste uge var de kommende skolebørn inviteret til at mødes i skolegården. Alle fik en 
goodiebag med kasket og informationsmateriale. Der var små stationer i skolegården, hvor 
forældrene kunne stå og snakke sammen og børnene kunne lege. 
Det var en stor succes at afvikle informationsmødet på denne måde, så det forventes at 
denne måde bibeholdes fremadrettet. 
Besøg fra børnehaver af kommende børnehaveklassebørn har ikke kunnet lade sig gøre i år 
grundet Corona. I stedet har pædagogerne afholdt onlinemøder med børnehavebørnene 
med sange og online rundvisning m.m. 
 

6) Kort status fra ledelse og medarbejdere 

Ref: Barselsvikar er ansat pr. 1. august 2021. 
 

7) Eventuelt 

Ref: Jeppe er blevet interviewet vedr. LEAPS af KATA-fonden. Derudover har der været 
afviklet et politisk møde for skolebestyrelsesformænd, hvor emnet var forældres 
holdning til folkeskolen. 

 


